
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
og juleafslutning 

 

Folkestuen Skalmejeskolen 

 

Tirsdag den 12. december 2023 kl. 17.15 – ca. 19.30 
Medlemmer Forældrerepræsentanter: 

Inge Rosenbek Fink (formand) 
Martin Dam Bräuner (næstformand) 
Christina Særkjær Andersen 
Ninna Rauhe Hansen 
Kenneth Schalinski 

Lisa Lind Krogh 
Steffen List Bille Nielsen 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Helle Kirkegaard Noer 
Pia Poulsen Nielsen 

  

Ledelsen:  
Anita Lund Birkkjær 
Rikke Skjoldan Kjær 
 
Elevrådet: 
Lydia Cecilie Andersen (Formand) 

Sigurd Faurholdt Jørgensen (Næstformand) 

Suppleanter 
(Deltager kun ved 
længerevarende 
fravær) 

Debbie Raundal Wiedenbein 

Afbud  

Fraværende Sigurd Faurholdt Jørgensen (Næstformand) 

Mødedatoer 22/8, 25/9, 26/10, 20/11, 12/12, 17/1, 29/2, 18/3, 23/4, 23/5, 19/6 

Referent Anita Lund Birkkjær Mødeleder Inge Rosenbek Fink 

  



Dagsorden 
 

Referat 

1. 
17.15 – 17.20 

Sang 
 
/Helle Kirkegaard Noer 

”Glade jul” blev sunget 

2. 
17.20 – 17.25 

Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
(B) 

Referatet blev godkendt 

3. 
17.25 – 17.35 

Meddelelser 
 

• Medarbejdere - fritidsdel 

• Medarbejdere - undervisningsdel 

• Skoleledelsen  

• Bestyrelsen 

• Støtteforeningen  

• Elevrådet 
 

(O) 

Medarbejdere – fritidsdel 
En del sygdom blandt personale. Forskellige juleaktiviteter – bl.a. 
indkøbstur til Herning Centret, leg i sne, deltagelse i 
Decemberkalenderen og aftenshygge. 
Medarbejdere – undervisningsdel 
Travl men dejlig tid. God juleklippedag. Tema om læsning på 
pædagogisk møde. 6. årgang er gået videre i konkurrencen: Smart-
parat-start. 
Skoleledelsen 
Christian Rotbøl stopper som skolechef den 1.1.24. Preben Siggaard 
bliver konstitueret som skolechef indtil den 1.4.24. 
Bestyrelsen 
Der er indsendt høringssvar – se senere punkt  
Støtteforeningen  
Elevrådet 
Der kommer billeder af elevrådet og UMR-elever i Loen. Der 
arbejdes på legepatrulje. 

 
4. 
17.35 – 17.45 

Principarbejde 
 
Princip om sundhed 
 
Se vedlagte udkast 
 
/Rikke Skjoldan Kjær 
 
(D, B) 

En enkelt formulering blev rettet til, og princippet blev herefter 
godkendt 

17.45 – 17.50 Trafik 
 
Opfølgning på møde i trafikudvalget 

Følgende blev diskuteret til udvalgsmødet: 
”Giv et praj” – der er sendt flere beskeder ind til Giv et praj om 
dårlige forhold: 



 
/Christina Særkjær Andersen og Ninna Rauhe Hansen 

 
(O) 

• ”Huller i løbestien” 

• Manglende lys ved nogle gadelygter 

• Udsyn ved Søvejene 

• Hajtænder eller anden markering hvor stier mødes – 
alternativt lukke den ene af bommene 

• Blade og nødder på cykelstien 
Der er blevet handlet på nogle af punkterne. 
 
Punktet kommer på igen senere – de forskellige forhold undersøges 
for at se om det er blevet udbedret. 

 
4. 
17.50 – 17.55 

Skolemad 
 
/Kenneth Schalinski 
 

(O) 

Der har været mange udfordringer omkring skolemaden – især på 
leverandørsiden. 
Vi stopper med skolemaden pr. 1.1.24, indtil der kommer en ny 
leverandør. 

5. 
17.55 – 18.05 

Skoleudviklingssamtale 
 
/Anita Lund Birkkjær og Rikke Skjoldan Kjær 
 
(O, D, B) 

Rikke gennemgik de første tanker om den kommende 
skoleudviklingssamtale. 
 
Muligt emne fra skolebestyrelsen: mobiltelefoner og brug af skærme 
i skoletiden. 
 
Mere detaljeret oplæg til skoleudviklingssamtalen præsenteres på 
næste skolebestyrelsesmøde. 

18.05 – 18.15 Budgetopfølgning 
 
/Anita Lund Birkkjær 
 
(O) 

Anita orienterede om budgettet.  

18.15 – 18.25  
 

Nedsættelse af valgbestyrelse til kommende skolebestyrelsesvalg 
 
/Rikke Skjoldan Kjær 
 
(O, D, B) 

Medlemmer til valgbestyrelsen: 
Christina og Kenneth 

 

18.25 – 18.30 
 

Eventuelt Forslag til punkt på dagsorden: Lan-party i SFOen 

18.30 – ca. 19.30 Smørrebrød 
 

 



(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning) 
 

+ Børnenes Sunds  
Opfølgning på høringssvar m.m. 
 
Drøftes mens vi spiser smørrebrød… 


